



ANADA

No. 27
n°

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MARCH 8, 1973
LE 8 MARS 1973

**C
o
m
m
u
n
i
c
a
t
i
o
n**

VISIT TO CANADA OF THE HUNGARIAN DEPUTY PRIME MINISTER/
VISITE AU CANADA DU PREMIER MINISTRE ADJOINT DE HONGRIE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that, at his invitation, the Hungarian Deputy Prime Minister, Mr. Péter Vályi, will be in Canada from Thursday, March 8 to Tuesday, March 13 for discussions on subjects of mutual interest. Mr. Vályi and his delegation, which will include the Deputy Minister for Foreign Trade, Mr. Béla Szalai, and the Deputy Minister for Foreign Affairs, Mr. János Nagy, will also be holding separate talks with the Minister of the Department of Industry, Trade and Commerce, the Honourable A. W. Gillespie.

Besides Ottawa, Mr. Vályi and his delegation will also be visiting Toronto and Montreal.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui qu'en réponse à son invitation le Premier Ministre adjoint de Hongrie, Monsieur Péter Vályi, accompagné d'une délégation, visitera le Canada du jeudi 8 au mardi 13 mars afin de discuter de sujets intéressant les deux pays. Le Premier Ministre adjoint et sa délégation, qui comprendra entre autres le Ministre adjoint du Commerce étranger, Monsieur Béla Szalai, et le Ministre adjoint des Affaires étrangères, Monsieur János Nagy, s'entretiendront également avec le Ministre de l'Industrie et du Commerce, Monsieur A. W. Gillespie.

En plus de visiter Ottawa, Monsieur Vályi et sa délégation se rendront aussi à Toronto et Montréal.